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§ 11 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om förvaltningens sommarlovsprogram. 

 Information om framtagen rapport ”Tjejers egenmakt”. 

 Information om hälsodagar, Rinkeby torg 26 maj. 

 Inbjudan till invigning av aktivitetscenter för seniorer 29 maj. 

 Information om politikerbesök på Rinkeby torg 6 juni 

 Inbjudan till invigning av Sommar på torget, Husby 11 juni kl 12 

och i Rinkeby kl 14. 

 Information om Grönare torg, Husby torg 15 juni, trafikkontoret. 

 Invigning av Medborgarkontoret i Husby 15 juni. 

 Invigning av parkleken Hinderstorp 18 juni 

 Information om vilka förskolor i stadsdelen som har sommarstängt 

 Information om artikel om bra mat, förskolan Lofoten i Husby. 

 Genomgång av stadsdelens tertialrapport 1.  
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Frågor från nämnden 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om föreningsbidrag. Förvaltningen 

svarade att man ska titta närmare på riktlinjerna.  

 Tomas Beer (MP) informerade om politikerveckan i Spånga-Tensta och 

Rinkeby-Kista. Det blir olika teman olika dagar. Programmet ännu ej 

klart. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan brister i städningen på Järvafältet. 

Förvaltningen svarade att man ska följa upp detta. 

 Sinan Tayeb (M) tog upp frågan om sopor som lämnas vid offentliga 

papperskorgar. Förvaltningen svarade att detta är ett stort problem och att 

man städar undan så mycket man kan och hinner. 

 Basit Choudhury (M) tog upp frågan om busshållplatsen i Husby och att 

det luktar illa på platsen. Förvaltningen svarade att man inte varifrån 

lukten kommer, men att det tas upp med fastighetsägaren.  

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om att ett politiskt ungdomsförbund satt 

upp klisterlappar på elskåp mm. 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om Knutby bollplan och parkerade 

bilar. Borde finnas någon form av parkpoliser. 

 Sinan Tayeb (M) tog upp frågan om tjuvåkning med MC, fyrhjulingar 

mm på Järvafältet. Förvaltningen svarade att man har en dialog med 

polisen om detta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


